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2022Z25690 

Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het nieuws dat er grote verschillen worden gemeten in 
overlast van vliegverkeer (ingezonden 20 december 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Waarom zeggen Schiphol en gemeenten elk 
iets anders over geluidsoverlast?»?1 

Vraag 2
Is het voor u herkenbaar dat het aantal klachten over geluidsoverlast van 
Schiphol in de regio Leiden sterk is toegenomen? 

Vraag 3
Zo ja, wat zijn volgens u de belangrijkste oorzaken hiervan? 

Vraag 4
Wat vindt u van de grote verschillen in waarneming tussen het meldpunt 
Bewoners Aanspreekpunt Schiphol (BAS) en de Omgevingsdienst enerzijds 
en Schiphol/Luchtverkeersleiding Nederland (LVNL) anderzijds? 

Vraag 5
Hoe zijn die verschillen volgens u te verklaren? 

Vraag 6
Op welke meetgegevens baseert u als verantwoordelijk Minister uw beleid? 

Vraag 7
Waren de sterke afwijkingen in meetgegevens reeds bij u of uw ministerie 
bekend en zo ja, hoe lang? 

Vraag 8
Bent u bereid om deze vragen te beantwoorden voor het commissiedebat 
luchtvaart van 25 januari aanstaande?

1 Omroep West, 16 december 2022: «Waarom zeggen Schiphol en gemeenten elk iets anders 
over geluidsoverlast?».
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